
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 19. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 199

I finansloven 2019-2022 er der afsat 1. mio. kr. årligt til en uddannelsespulje, hvor formå-

let er, at folkeskoleelever kan få øget viden om Rigsfællesskabet. Der var i 2019 kun to

ansøgere, som begge fik afslag, og derfor er den ene mio. kr. ikke blevet brugt.

Vil ministeren oplyse, hvad der skal ske med den 1. mio. kr., som ikke er brugt, og hvad

vil ministeren gøre for, at der fremadrettet kommer flere ansøgere til puljen, så pengene

bliver brugt til det, der var formålet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Aki-Matilda Høegh-

Dam (SIU).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på akimatilda@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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